國立臺北商業大學
貿易實務法律暨談判碩士學位學程
指導教授申請同意書
2025年8月21版
☐ 初次申請 ☐ 更換指導教授（一次為限）
· 研究生基本資料
	一、學生姓名：
	
	學號：
	


二、截至送出同意書之學期，將(已)修滿應修學分2/3學分，已修________學分
☐大學法律系畢業同學，應修31學分，其三分之二即為21學分。
☐非法律系畢業且未獲減修法律學分同學，應修35學分，其三分之二(含法律學分4學分)即為24學分。
☐獲准減修法律科目一科者，應修33學分，其三分之二(含法律學分2學分)即為22學分。
三、學術倫理教育課程 ☐已滿6小時，請附上相關證明文件。  
四、學生應具備相當於雅思寫作6之英文寫作能力，始得展開畢業論文撰寫程序。
☐ 已修畢「英文商務文件寫作」(一)且成績及格 ☐已繳交雅思寫作6分成績單影本
五、論文別：☐傳統型論文   ☐實務型論文
六、暫定論文題目(附說明100字，應一併敘明是否曾撰寫類似題目之論文)：
	論文題目：
	

	
	


曾撰寫類似題目之論文： ☐否 ☐是
論文說明：



	本研究生於修業期限內，擬請
	
	教授惠允擔任論文指導教授，

	並遵守貿易實務法律暨談判碩士學位學程「學位論文輔導及實施辦法」之相關規定。

	研究生簽名：
	
	日期：
	


------------------------------------------------------------------------------------
· 論文指導教授
	本人同意擔任
	
	君於修業期限內之論文指導教授。

	指導教授簽名：
	
	日期：
	

	指導教授簽名：
	
	日期：
	

	主任核章：
	
	日期：
	


（共同指導時，申請人應敦請二位教授共同簽准）
註：本同意書經指導教授簽准後，送交所方核備。

National Taipei University of Business
Law and Negotiation for Global Trade 
Consent Form for Thesis Instruction
2025/8/21_Version
☐ First Application  ☐ Change Advisor(s) (Once only)
· Postgraduate’s Profile in General
	1. Name:
	
	Student’s ID :
	


2. ☐ By the semester when the consent form is submitted, the student will (have) completed at least 21 Credits (For foreign students.), having earned ________ credits.
3. ☐ Completed 6 hours of Academic Ethics Course, please attach the certificate.
4. Students must possess English writing proficiency equivalent to an IELTS Writing Band 6 before initiating the graduation thesis process.
☐ Completed "Writing Business Documents in English" with a passing grade.
☐ Submitted copy of IELTS Writing score (Band 6)
5. Thesis Type: ☐ Theoretical Thesis   ☐ Practice-Based Thesis
6. Tentative Thesis Title (accompanied by a 100-word description, including a statement on whether a similar thesis has been previously written)
	Title of Thesis:
	

	
	


7. The similar thesis you have ever wrote: ☐ NO   ☐YES
Description: 



	I would like to invite Prof.
	
	as advisor during the study period, 

	and comply the regulations regarding to “Degree’s Thesis Guidance and Implement Measure” of Master’s Program on Law and Negotiation for Global Trade.

	Signature of Postgraduate:
	
	Date:
	


---------------------------------------------------------------------------------------
· Thesis Advisor
	I consent to serve as the thesis advisor for Mr./Ms.
	
	throughout the duration 

	of his/her study program.


Signature of Advisor: __________________________    Date:___________________
Signature of Advisor: __________________________    Date:___________________
Signature of Director: __________________________    Date:___________________
(Application should request for both professors’ signatures and approvals as co-advising)
Remark: This consent form will be kept in the department for verification after advisor(s)’ signature(s) and approvals.
